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New Book Design brings together the most interesting, influential and accomplished
book designs of the last ten years. It features more than 100 titles chosen for their
outstanding design qualities, from the publications of large print-run publishers to
those of small independent companise, and even artists' books. As well as
painstakingly produced books that use unconventional formats and unusual print
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techniques and materials,it looks at less 

flamboyant publications designed for different markets. A wide wariety of books are
featured, from paperback novels to architectural monographs, text-based as well as
highly illustrated books.
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标签

书籍设计

设计

平面设计

design

设计类

简洁

book

装帧

评论

部分没看到过，其他一般
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-----------------------------
一本都没有

-----------------------------
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书评

这其实是一本设计画册。通过100多本书籍作为例子，讲解了现代图书设计的趋势和要
素。
这本书对普通读者过于专业，如果不是通过网络，我想我不会购买这本书。因为我的本
意是了解图书设计要素，而实际上，本书给出的更多的是实际例子。换句话说，一个小
学生买了一本应该大学生...  

-----------------------------
豆瓣曾经的推荐，中心馆借的。
国外艺术书的翻译版，图多字少。内页排版很怪，不明白为什么首行要缩进六个字？看
起来非常不舒服，感觉对分析的内容实在太少。小样纯粹是在看图，而且还没看出什么
门道来。 唉，学了两年编辑出版，很多图书的专业术语还不知道。羞愧啊～ 8.9.1...  
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